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Zápis z jednání komise č. 6 

 

Datum konání: 23. 6. 2020 

Místo konání: zasedací místnost RM  

Přítomni (viz. prezenční listina): RNDr. Vlastimil Válka, Ing. Tomáš Čada, Štěpán Němec, 

Mgr. Ivana Řezáčová, Mgr. Erik Schovanec 

Omluveni: Michal Kůřil, Radovan Löffler, Martin Mrkus, Miroslava Pozděchová Knotková 

Nepřítomni:  

Hosté:  

Zapisovatel(ka): Mgr. Jana Jelínková 

Ověřovatel(ka): RNDr. Vlastimil Válka 

Čas jednání: 16.00 – 18.15 h 

Program jednání:  

 

1. Informace o připravované výstavbě krytého bazénu a rekonstrukci koupaliště  

(host – místostarosta Daniel Čmelík) 

2. Tenisové kurty Boršov – představení záměru dalšího rozvoje  

(host – Martin Kouřil) 

3. Různé 

 

Průběh jednání 

Předseda komise RNDr. Vlastimil Válka přivítal přítomné na šestém zasedání sportovní komise, 

seznámil členy SK s programem jednání a motivací, která k sestavení tohoto programu vedla, 

a nechal o tomto programu hlasovat: 

Hlasování: 5 – 0  – 0 

1. Informace o připravované výstavbě krytého bazénu a rekonstrukci koupaliště 

Místostarosta Daniel Čmelík přiblížil aktuální fáze přípravných prací v souvislosti s rekonstrukcí 

koupaliště a výstavbou krytého bazénu. Objasnil podmínky výběrového řízení (kompletní 

realizace obou areálů, možnost etapizace). Zmínil možnost obohacení o nové prvky v budoucnu 
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(„trambůrky“ s doskokovým bazénem, ceremoniální sauna apod.) a okomentoval vizualizaci 

projektu. Následně se rozproudila debata o vhodnosti etapizace, komunikace záměru směrem 

k veřejnosti, dohody mezi TJ Jiskra a městem v souvislosti s kuželnou (T. Čada), zahrnutí 

„trambůrek“ již do první etapy realizace vzhledem k demografickému profilu návštěvníka 

(E. Schovanec). Dále se do diskuse zapojili V. Válka a Š. Němec. 

Sportovní komise se seznámila se záměrem projektu a vznesla podněty k další diskusi. 

Doporučuje myslet při realizaci na věkovou skupinu 12 – 25 let. 

 

2. Tenisové kurty Boršov – představení záměru dalšího rozvoje 

RNDr. Válka představil členům komise pana Martina Kouřila z NTC Kyjov, z.s., který přišel 

představit budoucnost tenisu v Kyjově. Pan Kouřil seznámil přítomné s aktuální formou provozu 

tenisových kurtů a nafukovací haly v Boršově. Především provoz nafukovací haly je z hlediska 

životnosti zařízení dlouhodobě neudržitelný. Současně je finančně náročný, takže je nutné 

každoroční dofinancování ve výši 300 – 350 000 Kč ze strany města. Rovněž roste členská 

základna NTC, v zimních měsících se navíc přidávají členové dalšího místního klubu, který má 

k dispozici pouze venkovní kurty a místní tělocvičny. Pan Kouřil představil vizualizaci 

víceúčelové haly, která by mimo tenisové využití mohla sloužit také pro házenou, squash či 

společenské akce. Záměr počítá s výstavbou na pozemcích sousedících s pozemky NTC. Jedná se 

o pozemky patřící státu (3), městu (2) i soukromé osobě (2). Představa klubu NTC je taková, že 

stavitelem a majitelem haly by bylo město a klub by byl jejím provozovatelem. 

Proběhla krátká diskuse k financování haly (existenci vhodných dotačních titulů), její vytíženosti a 

dostupnosti z centra. Zapojili se V. Válka, T. Čada a E. Schovanec. 

 

Sportovní komise se seznámila s návrhem víceúčelové haly, tento záměr se jí líbí a bere jej 

jako možnost výstavby nového sportoviště s přesahem do dalších oblastí (kultura). 

Doporučuje orgánům města, aby se tímto návrhem zabývaly, prošetřily majetkové vztahy, 

sledovaly možné dotační tituly a do budoucna jednaly se zájmem vytvořit zde další prostor 

pro rozvoj sportu v horizontu 4 – 6 let (= životnost stávající nafukovací haly).  

 

 

3. Různé 

Předseda komise se dotázal přítomných zástupců sportovních klubů, jaký měl stav v době 

koronavirové infekce dopad na fungování spolků. Přítomní se shodli, že úspory na cestovném 

z tohoto období se pouze přesunou na konec srpna/ září. 

 

Dále proběhla krátká diskuse k opravené atletické dráze. I. Řezáčová upozornila na nešvar vnášení 

jídla a limonád na dráhu, na níž následně zůstávají mastné a lepivé skvrny, které znehodnocují 
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nový povrch. Správci stadionu budou toto v maximální možné míře hlídat, prostor navíc doplníme 

o cedule upozorňující na zákaz nošení jídla a pití na dráhu. 

E. Schovanec upozornil na dezolátní stav doskočiště pro skok vysoký, nevyhovující kvalitu písku 

v doskočišti pro skok daleký, nevyužití sektoru pro hod kladivem a skok o tyči. Dále požádal 

o prověření možnosti umístění výškově stavitelných basketbalových košů pro děti na 

víceúčelovém hřišti v areálu stadionu.  

 

E. Schovanec rovněž podnítil krátkou diskusi na téma výstavby nového beachvolejbalového kurtu, 

který by měl parametry vyžadované současnými oficiálními pravidly (vč. tribuny). Diskutovalo se 

také umístění takového kurtu. 

 

Přítomní krátce diskutovali o parkovací ploše plánované za basketbalovou halou v souvislosti 

s výstavbou krytého bazénu. Do diskuse se zapojil také E. Schovanec, který se ohradil proti 

zasahování parkoviště do sportoviště, kdy se jedná o plochu určenou pro sport a ne pro parkování. 

Poté předseda poděkoval všem za pozornost, účast a příspěvky do diskuse a šesté jednání 

sportovní komise ukončil. 

 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova: 

Sportovní komise se seznámila se záměrem projektu a vznesla podněty k další diskusi. 

Doporučuje myslet při realizaci na věkovou skupinu 12 – 25 let. 

Sportovní komise se seznámila s návrhem víceúčelové haly, tento záměr se jí líbí a bere jej 

jako možnost výstavby nového sportoviště s přesahem do dalších oblastí (kultura). 

Doporučuje orgánům města, aby se tímto návrhem zabývaly, prošetřily majetkové vztahy, 

sledovaly možné dotační tituly a do budoucna jednaly se zájmem vytvořit zde další prostor 

pro rozvoj sportu v horizontu 4 – 6 let (= životnost stávající nafukovací haly). 

 

Přílohy:  

 

 

 

Zapsala: Mgr. Jana Jelínková 

 

Ověřil: RNDr. V. Válka 


